
 

 
 

 

Protokół z posiedzenia  
Rady do spraw Taryfikacji nr 7/2025 

w dniu 29 maja 2025 roku 
w formie wideokonferencji 

Filip Nowak otworzył posiedzenie o godzinie 14:00. 

Członkowie Rady do spraw Taryfikacji (Rada) obecni na posiedzeniu: 

1. Tomasz Berdyga 

2. Tomasz Jeruzalski 

3. Bogusława Kupczak-Wiśniowska 

4. Wojciech Kutyła 

5. Filip Nowak 

6. Andrzej Tolarczyk 

Członkowie Rady do spraw Taryfikacji (Rada) nieobecni podczas rozpoczęcia posiedzenia: 

1. Dominika Janiszewska-Kajka 

2. Anna Miszczak 

3. Bartłomiej Trzmiel 

Porządek obrad: 

1. Ustalenie ewentualnych konfliktów interesów członków Rady. Omówienie i przyjęcie porządku 

obrad Rady. 

2. Wydanie stanowiska w sprawie taryf świadczeń gwarantowanych obejmujących choroby 

żeńskiego układu rozrodczego (sekcja M JGP). 

3. Wydanie stanowiska w sprawie taryf świadczeń gwarantowanych z zakresu rehabilitacji 

leczniczej w części odnoszącej się do świadczeń realizowanych w warunkach stacjonarnych. 

4. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady w dniu 15.05.2025 r. 

5. Zakończenie posiedzenia.  

Ad 1. Żaden z członków Rady nie zadeklarował konfliktu interesów.  

Rada jednogłośnie (6 głosów „za”) zatwierdziła proponowany porządek obrad. 

Przewodniczący Rady Filip Nowak przekazał prowadzenie posiedzenia Wiceprzewodniczącemu Rady 
Tomaszowi Berdydze. 

Do posiedzenia dołączyła Anna Miszczak, która nie zadeklarowała konfliktu interesów.  

Ad 2. Analityk Agencji zaprezentował dane dot. taryf świadczeń gwarantowanych obejmujących 

choroby żeńskiego układu rozrodczego (sekcja M JGP). 

W trakcie prezentacji do posiedzenia dołączyli: Dominika Janiszewska-Kajka i Bartłomiej Trzmiel, którzy 

nie zadeklarowali konfliktu interesów. 

Po przeprowadzonej dyskusji, Rada jednogłośnie (9 głosami „za”) uchwaliła pozytywne stanowisko 

w sprawie taryf świadczeń gwarantowanych obejmujących choroby żeńskiego układu rozrodczego. 
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Ad 3. Analityk Agencji omówił dane w sprawie taryf świadczeń gwarantowanych z zakresu rehabilitacji 

leczniczej w części odnoszącej się do świadczeń realizowanych w warunkach stacjonarnych. 

W trakcie dyskusji posiedzenie opuściła Dominika Janiszewska-Kajka. 

Po przeprowadzonej dyskusji, Rada 7 głosami „za” (Bartłomiej Trzmiel nie brał udziału w głosowaniu 

ze względu na chwilową nieobecność) uchwaliła pozytywne stanowisko w sprawie taryf świadczeń 

gwarantowanych z zakresu rehabilitacji leczniczej. 

Ad 4. Rada jednogłośnie 8 głosami zatwierdziła protokół z posiedzenia w dniu 15.05.2025 r. 

Ad 5.  Tomasz Berdyga zakończył posiedzenie o godzinie 15:45. 


